
ACTA

ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL

REALITZADA EN DATA 28 DE NOVEMBRE DE 2023

REUNIÓ 2 del curs 2023-2024

PRESIDENT

Sr. Joan Salvador i Fabregat (Regidor)

VOCALS     ASSISTENTS     

Sra. Teresa Buch Llorach (Directora Àrea S. Ed.) 
Sra.  Anna Llongueras (Cap Escoles Municipals Educació Especial Fàtima i el Pi, Escola de música i 
Escola d’Art i Disseny)
Sra. Bel Maria Covas (Directora Escola La Roda)
Sr. Carles Alcoberro Turu (Representació mestres i professors escola Maria Auxiliadora)
Sr. Carlos Lázaro Hernando (Representació PSC)
Sra. Cristina Vila (Representació de famílies escola Vedruna-Vall)
Sr. Xavier Rodríguez (Representant Escola Delta)
Sra. Dolors Martí (Representant Escola Martí)
Sra. Dori Solvas (Representant TxT) 
Sr. Edgar Mateu Juan (Representació mestres i professors escola Montserrat)
Sra. Elena Alias Rama (Personal administració i serveis escola Tecnos)
Sra. Elena Dinarès Sellarès (Responsable Servei Promoció i Innovació Educativa)
Sra. Emília Andreu (Àrea Promoció Econòmica i Educació)
Sra. Emma Rodoreda Albareda (Personal administració i serveis escola Ramon Pont)
Sr. Francesc Simó (Representació de Canal Terrassa)
Sra. Gemma López Garcia (Directora del Servei d’Educació)
Sr. Javier Lacárcel Soto (Cap del Servei d’Orientació i Acció Educativa)
Sr. Joan Vert (Representació escola l’Avet)
Sra. Judith Márquez Sánchez (Representació de l’alumnat IES Torre del Palau)
Sra. Laura Tamayo Garrich (Representació de famílies escola Ramón y Cajal)
Sr. Manel Pérez (Representació de CC.OO.)
Sr. Marc Zanón (Director escola Pia)
Sra. Llúcia Casanovas Coma (Cap de Gestió Econòmica, Administrativa i Atenció al Ciutadà)
Sra. Mariona Permanyer Casals (Cap del Servei de Manteniment i Projectes)
Sra. Marta Codina Verdaguer (Representació ERC-MES)
Sra. Marta Sánchez Raventós (Representació Junts per Terrassa)
Sra. Mercè Fontané (Cap del servei EBM)
Sra. Mònica Solà (Directora escola Lanaspa Giralt)
Sra. Raquel Galián Rodrigo (Directora EBM Ginesta)
Sra. Raquel Jiménez (Representació escola Salvador Vinyals)
Sra. Soledad Ferrer (Personal administració i serveis escola Montserrat)
Sra. Júlia López Quintana (OME)
Sra. Verònica Viñas (Directora de IES Can Jofresa)
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CONVOCATS

Sr. Damià Hoyos Marín (Representació de la Pepeta)
Sra. Anna Salve Alonso (Representació de famílies escola El Vapor)
Sra. Mª Dolors Ribera (Representació de l’Associació de mestres Alexandre Galí)
Sr. Ramón Alemany Güell (Representació de l’escola d’Art i Disseny)
Sra. Laura Fusté Llorens (Reprentació del Servei de Joventut)
Sra. Mª Adoración Solvas Andrés (Representació TxT)
Sra. Noemí Valiente Rodríguez (Representació PP)
Sra. Glòria Majó Ubach (Representació mestres i professors IES Montserrat Roig)
Sr. Ramon Vidal Marquès (Representació mestres i professors escola Vedruna-Vall)
Sra. Meritxell Lavila Godayol (Secretaria regidor)
Sra. Raquel Caballero Díaz (Representació IES Sta. Eulàlia)
Sr. Ramon Burgaya (Representació escola Pia)
Sr. Pau Francolí Manils (Representació escola Pia)
Sra. Maria Luisa García Oliva (Representació IES Montserrat Roig)
Sra. Begoña Sánchez Fernández (Representació María Auxiliadora)
Sr. Jan Adamuz Marín (Representació IES Mont Perdut)
Sr. Gerard Cañete Peñataro (Representació escola Tecnos)
Sr. David Sánchez (Representació escola Cingle)
Sra. Montserrat García Gallardo (Representació IES Mont Perdut)
Sr. Josep Maria Argemí Argelaguet (Representació IES Mont Perdut)
Sra. Maria Antònia Parera Servera (Representació IES Can Jofresa)
Sr. Gregori Pérez (Representació Centre de Recursos Pedagògics)
Sra. Esther Guirao (Representació EAP)
Sra. Lucia Linuesa (Directora de Serveis Socials)
Sr. José Francisco Navajas (Representació UGT)
Sr. Manuel Blanco Vilches (Representació USOC)
Sr. Manel Vàzquez Osorio (Representació USTEC)
Sra. Maria Dolors Ribera (Representació Associació de Mestres Alexandre Galí)
Sra. Noemí Rovira (Representació Escola d’Adults Salvador Espriu)
Sr. Ramon Alemany Güell (Escola d’Art i Disseny)
Sra. Laura Fusté Llorens (Representació del Servei de Joventut i Lleure)
Sr. Marc Rosaura (Representació Esplais i Caus)
Sra. Maria Trullàs Soler (Representació EOI) 

EXCUSATS

Sr. Albert Martí (Representació Escola Martí)
Sra. Montserrat Caupena Mas (Representació Junts per Terrassa)
Sra. Glòria Díaz (Administrativa)
Sr. Eusebio Murillo (Representació VOX)

CONVIDATS

Sra. Gemma Pérez Clemente (Coordinadora d’Inspecció)
Sra. Emília  Andreu Almécija ( Sots Directora )
Sr. Andy Flores (Canal Terrassa)
Sra. Anna Rialp (Representació CRP)
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SECRETÀRIA 

Sra. Júlia López Quintana (OME)
Sra. Lourdes Morera Subirà (prenc acta)

A la ciutat de Terrassa, el setze d’octubre a les 17:17 h, es reuneixen virtualment els membres del Consell
Escolar Municipal sota la Presidència del regidor d’Educació, sr. Joan Salvador i Fabregat.

1. Aprovació, si s'escau de l’acta anterior.

La Sra. Júlia López dona la benvinguda a totes les persones assistents. 

Tot seguit s'acorda per unanimitat dels membres presents aprovar l’acta  anterior.

2. Presentació de l’Informe general del curs 2023-2024.

Cada servei del Servei d’Educació exposa el seu informe anual. 

La Sra. Mariona Permanyer presenta l’informe sobre Manteniment i Projectes

La Sra. Elena Dinarès explica els programes educatius. 

La  sra.  Anna  Llongueras  exposa  les  dades  de  les  Escoles  d’Educació  Especial,  Escola  de  Música  –
Conservatori de Terrassa i Escola Municipal d’Art i Disseny. 

La Sra. Mercè Fontané informa sobre les 11 Escoles Bressol Municipals i el treball que s’està fent des de la
Xarxa 0-6 Petita infància 7 districtes.  

El  Sr.  Javier  Lacárcel  exposa  les  principals  accions  realitzades  des  del  Servei  d’Orientació  i  Acció
Educativa.

La Sra. Júlia López Quintana presenta les dades de l’Escola Municipal d’Escolarització.

La Sra. Soledad Ferrer pregunta si el projecte d’acollida per a joves nouvinguts és gratuït i si és fora de
l’horari escolar.  El  Sr. Javier Lacárcel respon afirmativament  a les dues preguntes i  que està vinculat a
l’escola d’adults.

La Sra. Júlia López exposa que aquest any s’ha engegat un estudi i revisió de les zones escolars juntament
amb inspecció i des de la composició social, la demanda d’ofertes escolars i de la demanda de les famílies
en la preinscripció. Aquest estudi permetrà fer un estudi de la ciutat. A partir d’aquí, en format participatiu es
crearà una comissió de postescolar municipal, amb la finalitat de fer un repartiment heterogeni de les zones
i amb centres de proximitat. S’anirà informant quan hi hagi les dades treballades.

La Sra. Gemma intervé afegeix que s’està fent perquè  es pugui produir un canvi.

La Sra. Anna Rial pregunta si el representant de les AFAS serà de l’escola concertada o pública, ha de ser
algú voluntariat.

La Sra.Teresa Buch contesta que encara no està decidit. 
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3. Pacte per la coeducació de Terrassa.

El Sr. Joan Salvador informa que el document marc presentarà al Ple del mes de gener i al maig es farà de
forma conjunta.

La Sra. Júlia López exposa que aquest document es va començar a elaborar el 2020, amb la participació de
diferents entitats i associacions de diferents sectors. El document recull els vuit punts per poder adherir-se
al pacte.

Es preveu fer unes jornades de coeducació cap al març a la ciutat. 

4. Informacions diverses.

Tot seguint la Sra. Júlia López presenta el calendari de les Eleccions del Consell Escolar Municipal

La Sra. Teresa Buch informa que hi ha una reunió pendent amb la Plataforma Terrassa Adolescència Lliure
de Mòbils i que el tema ja s’està treballant des del Departament  d’educació i inspecció.

La Sra. Gemma Pérez explica que s’ha fet una recollida d’informació respecte a l’ús tels telèfons mòbils, a
través dels Serveis Territorials  i  diferents  representants de la comunitat educativa.  I  ara el  Departament
decidirà com entomar aquest tema.

El Sr. Manel Pérez comenta que és un debat social que darrerament s’ha intensificat molt, però que no és
nou. Exposa que és un debat molt polièdric i planteja a la ciutat, que es pugui crear grups de treball amb
propostes de formació amb perspectives de salut, de cara als adolescents.

La Sra. Anna Salve comenta que és un debat complex i que la solució no és la prohibició de l’ús dels mòbils
a les aules. Aprofita aquest moment per informar que encara hi ha alumnes que no tenen els portàtils que
necessiten i que s’hauria de fer un plantejament ètic sobre l’ús de la tecnologia. S’ha de posar focus en
l’educació per a la tecnologia, tant pels infants com pels adults que els eduquen.

La Sra. Teresa Buch apunta que ja fa temps que s’està investigant sobre les repercussions de la tecnologia.

El Sr. Joan Salvador comparteix els comentaris del Sr. Manel Pérez i l’Anna Salve i també manifesta el seu
malestar amb el tema dels portàtils.  Informa que a la reunió de la Plataforma hi haurà representants de
Serveis de Salut i Infància i joventut, perquè és un tema que va més enllà de l’ús dels mòbils a les escoles.

La Sra. Gemma Pérez comenta que amb relació al subministrament dels ordinadors portàtils,  segons el
sistema operatiu uns han arribat i els altres no.

La Sra. Anna Rialp exposa que quan un producte no es pot subministrar hi ha canvis de licitacions i això
endarrereix tot el procés.

El Sr. Joan Salvador informa que les beques excel·lència es tornen a recuperar en aquest poper curs.

5. Precs i preguntes.

La Sra. Anna Salve pregunta sobre el control de les temperatures, sobretot a l’estiu.

La Sra. Teresa Buch respon que per poder fer una intervenció eficaç es necessita un estudi d'enginyeria per
poder optimitzar les intervencions que s’han de fer. S’hi està treballant.

La Sra. Gemma López intervé explicant que en el mandat passat ja es van fer diferents intervencions i que
estan recollides en els informes que ja s’han presentat en aquest consell. Igualment, és necessari l’estudi
d’enginyeria. 
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La Sra. Laura Tamayo pregunta sobre l’empresa que s’ha contractat per fer el seguiment del menjador.

La Sra. Gemma López respon que es tracta d’una empresa especialista a fer controls de serveis públics.
L’encàrrec que tenen és verificar que s’estan complint les condicions dels plecs del contracte visitar cuines i
menjadors, així com temes higiènics i de salut. Revisen gramatges dels aliments,  elaboració dels dinars,
ràtios de monitoratge, càrregues de feina de les persones encarregades de la cuina i el respecte de les
diferents dietes.

La Sra. Laura Tamayo pregunta si es pot fer  difusió de l’acta de la reunió de la comissió municipal  de
menjadors.

La Sra.  Teresa  Buch  respon que en  la  reunió  hi  ha  representants  de  les  famílies  i  que  no  hi  ha cap
problema en fer arribar l’acta.

El Sr. Carles Alcoberro pregunta al Sr. Carles Fabregat sobre la reunió amb la consellera.

El Sr. Carles Fabregat contesta que encara no s’ha pogut concretar la reunió per temes d’agenda. 

La Sra. Anna Salve pregunta si l’informe de control de menjador es compartirà.

La Sra. Teresa Buch respon afirmativament.

El Sr. Manel Pérez celebra que s’hagin recuperat les beques a l’excel·lència i proposa que el proper plenari
sigui presencial.

Sense més preguntes, es dona per finalitzada la reunió a les 19:36h.

La secretària que certifica

Júlia López Quintana
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